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INTERNACIONALNI UNIVERZITET TRAVNIK U TRAVNIKU 

Zapisnik sa II sjednice Foruma stakeholdera Internacionalnog univerziteta Travnik u 

Travniku 

održane 23.03.2016. godine u Sali za sastanke na Internacionalnom univerzitetu Travnik 

u Travniku s početkom u 14:00h 

 

 

Prisutni članovi Foruma stakeholdera: 

 

 Prof. dr. Cariša Bešić, prorektor za nastavu i studentska, predstavnik rukovodstva 

IUT-a 

 Prof. dr. Slobodan Stojadinović, prorektor za naučnoistraživački rad, predstavnik 

rukovodstva IUT-a, 

 Jakub Omerdić, direktor Lašva Bus d.o.o.,  

 Radoslav Lavrić, direktor Agrama d.d.  

 Ivan Veličan, direktor J.P. Međunarodni aerodrome “Sarajevo” d.o.o.,  

 Nešad Hotić,direktor Javne zdravstvene ustanove Univerzitetski klinički centar Tuzla 

 Zoran Matošević, pomoćnik Ministrice za obrazovanje, nauku, kulturu i sport SBK, 

 Sedžad Milanović, ministar Ministarstva privrede SBK, 

 Hetka Skopljak, direktorica OŠ „Musa Ćazim Ćatić“, Trenica, Novi Travnik, 

 Nedžada Tolja, direktorica OŠ „Edhem Mulabdić“, Opara, Novi Travnik, 

 Nevzudin Buzadžija, direktor  Mješovite srednje tehničke škole Travnik 

 Zubejda Destanović, svršeni student IUT-a 

 Mia Salkica, svršeni student IUT-a 

 Gordana Erić-Bodiroža, studentica III ciklusa studija 

 Almedina Hatarić, student II ciklusa studija 

 Harun Rujanac, student I ciklusa studija 

 Selma Otuzbir, zapisničar 

 

Sjednicu otvara i vodi prof. dr. Cariša Bešić koji, nakon što je utvrdio broj prisutnih  članova 

za rad Foruma i donošenje pravovaljanih odluka, predložio da se sjednica održi po sljedećem 

dnevnom redu i to: 

 

1. Usvajanje Zapisnika sa prethodne sjednice Foruma stakeholdera IUT-a; 

2. Razmatranje Strategije razvoja IUT-a; 

3. Tekuća pitanja. 

 

Obzirom da nije bilo primjedbi, dnevni red je jednoglasno usvojen. 

 

Ad. 1. U prvoj tački dnevnog reda razmatrano je usvajanje Zapisnika sa prethodno održane 

sjednice Foruma stakeholdera IUT-a dana 15.01.2016. godine.  



 

Prof. dr. Cariša Bešić je pozvao prisutne da iznesu svoje primjedbe na Zapisnika sa I sjednice. 

 

Obzirom da nije bilo primjedbi, Zapisnik sa I sjednice Foruma stakeholdera IUT-a, održane 

dana 15.01.2016. godine je jednoglasno usvojen. 

 

Ad. 2. U drugoj tački dnevnog reda razmatrana je Strategije razvoja IUT-a. Tekst Prijedloga 

Strategije razvoja IUT-a je dostavljen kao materijal uz poziv za Sastanak svim članovima 

foruma. 

Prof. dr. Cariša Bešić je usmeno obrazložio sadržaj Strategije razvoja IUT-a, te pozvao prisutne 

članove da iskažu svoje mišljenje, daju primjedbe, sugestije i prijedloge, čime će se doprinijeti 

kvalitetu ovog dokumenta. Strategija razvoja za razdoblje od 2017-2021. je temeljni i 

sveobuhvatni dokument koji sadrži misiju, viziju, strateške ciljeve i zadatke, kao i način 

realizacije Strategije, koji se donosi a u cilju ostvarivanje kvalitetnih rezultata g daljnjeg razvoja 

Univerziteta, odnosno zadovoljstva studenata - konzumenata usluga Univerziteta, 

menadžmenta, nastavnika, asistenata, uposlenika, obrazovnih, partnerskih privrednih društava 

i drugih subjekata na području SBK, FBiH, BiH, lokalne i šire BiH društvene i akademske 

zajednice i drugih. 

Gospodin Zoran Matošević, pomoćnik Ministrice Ministarstva obrazovanja, nauke, kulture i 

sporta je izrazio zadovoljstvo, rekavši da ovakva strategija razvoja ima poseban kvalitet, jer 

uzima u obzir i dosadašnja postignuća nastavnika, studenata i menadžmenta Univerziteta te 

predstavlja nastavak kreiranja kvalitetnog koncepta, prilagođenog razvojnim programima 

univerziteta razvijenih evropskih zemalja. Uzimajući u obzir formu i sadržaj, kao i 

metodologiju izrade ove strategije razvoja, može se konstatovati da ona predstavlja projekciju 

svih aktivnosti u okviru reforme visokog obrazovanja kako u SBK-u, tako i u FBiH i u BiH. 

Direktorica OŠ „Musa Ćazim Ćatić“ , gospođa Hetka Skopljak smatra da je potrebno jačati 

Internacionalni univerzitet Travnik, a najbolji put jačanja su nužne reforme i oblikovanje 

Univerziteta po mjeri evropskih standarda, o čemu ova Strategija i govori u onom dijelu koji se 

odnosi na Evropsku dimenziju visokog obrazovanja,  ali i potrebi naših studenata i društvene 

zajednice. 

Važan aspekt ove Strategije razvoje jeste i kvalitet nastave, povećanje broja studenata, otvaranje 

studijskih programa koji će biti po zahtjevu privrede u lokalnim zajednicama, kako bi se 

izbjeglo upisivanje studenata na one studijske programe za koje nema interesa na tržištu ili je 

slaba  mogućnost zapošljavanja, rekao je gospodin Sedžad Milanović, ministar Ministarstva 

privrede SBK, te dodao da je od posebne važnosti u dugoročnim planovima razvoja 

Univerziteta predvidjeti njegov razvoj u skladu s potrebama zajednice u kojoj djeluje. 

Svi prisutni članovi Foruma stakeholdera su podržali gore navedene stavove članova, te 

jednoglasno iskazali zadovoljstvo i pozitivno mišljenje u vezi sa Strategijom razvoja IUT-a koje 

će biti proslijeđeno Senatu. 

 

Budući da nije bilo tekućih pitanja, sjednica je zaključen u 15:30 h. 

 



         Zapisničar:      Predsjedavajući

  

___________________   ______________________ 

Selma Otuzbir, dipl. iur./MA                           Prof. dr. Cariša Bešić 


